

Public Bank (Hong Kong) Limited

Announcement

In response to the requirement of Compulsory Testing Notice, the following branch is to be temporarily closed from 9 February 2022 until further notice:

To Kwa Wan Branch

**Shop Nos. 109 & 120, G/F, Block B, I-Feng Mansions
No. 237A, To Kwa Wan Road, To Kwa Wan, Kowloon**

Customers who would like to use our banking services are advised to use the Bank's Net Banking / Phone Banking or ATM. The Bank apologizes for any inconvenience caused. For information or assistance, please call the Bank's Customer Hotline at (852) 8107 0818.

Public Bank (Hong Kong) Limited

9 February 2022

大眾銀行(香港)有限公司

通告

因應強制檢測公告要求，下列分行服務由2022年2月9日起暫時停止服務，直至另行通知。

土瓜灣分行

九龍土瓜灣道237A號益豐大廈B座地下109號及120號舖

客戶如需使用銀行服務，可使用本行的網上理財、電話理財或自動櫃員機。本行對上述安排為客戶造成的不便謹此致歉。如有查詢或需要協助，請致電本行的顧客熱線：(852) 8107 0818。

大眾銀行(香港)有限公司

2022年2月9日
